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Verslag 
Verslag Klankbordbijeenkomst Afvalwater – 29 november 2023 

 
  

 
 

Wilfred Lieste 
 
 
1. Opening en agenda 
Wilfred opent de bijeenkomst en geeft hiermee een eerste aftrap in het horen en steunen 
van de leden van de klankbord betreffende de vraagstukken over de verrekening als 
onafhankelijke partij in het geheel. Er zal een verslag worden opgemaakt, inclusief afspraken 
en kaders en alle aanwezigen mogen hier op terug komen.  
 
2. Besluitvorming door de raad van raadsvoorstel 3 
Op 23 november heeft de raad raadsvoorstel 3 aangenomen. Dit geeft kaders waarbinnen 
het gebiedsteam de werkzaamheden kan uitvoeren. Het voorstel gaat uit van vergoeding in 
natura, waarbij bewoners ontzorgd worden voor alles wat betrekking heeft op afvalwater.  
 
3. Beantwoording van de openstaande vragen 
Marien heeft een aantal technische vragen betreffende de verrekening ingediend. Deze 
worden puntsgewijs doorgenomen. In het veld ‘toelichting’ zijn de op- en/ of aanmerkingen 
verwerkt. 
 
4. Doorkijk verdere proces voor realisatie kavelweg riolering en kavelriolen 
Er is nog geen planning voor de aanleg van het kavelwegriool. Mocht er op een locatie 
kavelwegriool worden aangelegd dan wordt deze meteen als pilot gebruikt.  
 
Wanneer er voor wordt gekozen om een CBA nu niet aan te sluiten op het riool maar deze 
in een later stadium aan te sluiten dan blijven wel dezelfde voorwaarden gelden zoals ze nu 
voor het project afvalwater ook gelden.  
 
Er is behoefte aan een planning op korte termijn voor wat betreft de aanleg van het 
polderwegriool, het kavelwegriool en de proefsleuven. De gemeente verwacht dit begin 
2024 beter te kunnen aangeven. Mocht dat onverhoopt toch niet het geval zijn dan zal 
hierover gecommuniceerd worden.  
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4.1 Er wordt nog een gesprek georganiseerd over de wijze waarop opstalrechten worden 
geregeld en gesprek kavelaansluitingen 
Rick komt met een voorstel om dit onderwerp in een klein committee te bespreken.  
 
5. Rondvraag en sluiting 
De vertaling van de zorgplicht betreffende de verantwoordelijkheid van leidingstelsel van pot 
naar put laat ruimte voor interpretatie. De gemeente is beheer verantwoordelijk. De 
gemeente gaat dit, op korte termijn,  goed definiëren, zodat hiermee onduidelijkheden 
worden weggenomen.  
 
Rick gaat het proces met toekomstige werkzaamheden in kaart brengen en een voorstel 
doen voor de frequentie van de klankbordbijeenkomsten, zodat er continuïteit in blijft. 
Ideeën zijn welkom. In januari 2024 zal er weer een klankbordbijeenkomst gepland gaan  
worden. De onafhankelijke bouwbegeleider komt op de agenda te staan en mogelijk het 
communicatieplan. 
 
 
 


